



Cherry Tree

Scientific name: *Prunus subg. Cerasus*

Common name: Cherry tree

Family: Rosaceae

Geographical origin: The cherry tree which gives the fruits comes from Europe and the ornamental tree comes from East Asia.

In Japan, the cherry tree is mainly planted for its ornamental qualities. Its name is "Sakura".

Cherry blossoms and leaves are edible!

The Japanese even make them marinated in salt to bring tastes and accompany the cherries.

In the language of flowers, the cherry blossoms symbolize good education

The different species of cherry trees give fruits that are more or less acidic, large, or sweet.



Scientific facts: Cherry trees can live 50 to 100 years. Cherries are jam-packed with antioxidants, vitamins and minerals that are good for your health.

Fun fact: A long ago, in Japan, a legend told that beyond the mountains grows a cherry tree whose flowers would have the power to grant all wishes.





Cerisier

Nom scientifique : *Prunus subg. Cerasus*

Nom commun : Cerisier

Famille : Rosacées

Origines géographiques : Le cerisier qui donne les fruits vient d'Europe et les arbres d'ornement viennent d'Asie orientale.

Au Japon, le cerisier est principalement planté pour sa décoration de qualité. Son nom est « Sakura ». Les fleurs et les feuilles de cerisier sont comestibles ! Les Japonais les font même mariner dans du sel pour apporter du goût et accompagner les cerises.

Dans le langage des fleurs, la fleur de cerisier symbolise la bonne éducation.

Les différentes espèces de cerisiers donnent des fruits plus ou moins acides, gros ou sucrés.



Faits scientifiques : Les cerisiers peuvent vivre de 50 à 100 ans. Les cerises regorgent d'antioxydants, de vitamines et de minéraux qui sont bons pour la santé.

Fait amusant : Jadis, au Japon, une légende racontait qu'au-delà des montagnes poussait un cerisier dont les fleurs auraient le pouvoir d'exaucer tous les souhaits.

